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OPINIA 

 

Informujemy, że po podstawieniu kosztów do modelu kalkulacji cennika otrzymanego od 
Państwa oraz wprowadzeniu prędkości wraz z przedziałami mas brutto u nas obowiązującymi 
otrzymaliśmy wzrost niektórych stawek o 100%. Wariant ten prawdopodobnie nie jest do 
przyjęcia, ponieważ ani Państwo ani żaden z przewoźników korzystających z naszej 
infrastruktury nie zaakceptuje takiego wzrostu. 

Naszym zdaniem metoda kalkulacji stawek w „Kopalnia Piasku Kotlarnia – Linie 
Kolejowe” Sp. z o.o. (u małych zarządców infrastruktury) powinna uwzględniać alokowanie 
kosztów bezpośrednich i pośrednich na poszczególne kategorie linii (w miejscu ich 
powstawania). 

Sposób kalkulacji stawek mógłby opierać się na modelu przesłanym przez UTK, jednak na 
chwilę obecną trwają jeszcze prace nad ustaleniem wysokości poszczególnych 
współczynników, uzależniających koszty od prędkości, masy, profilu linii oraz innych 
czynników charakterystycznych dla lokalnych sieci przemysłowych. 

W załączeniu przesyłam plik …xls z próbną symulacją na danych przykładowych, lecz 
warunkiem przyjęcia takiej metody jest przeprowadzenie symulacji na danych historycznych - 
ale ze względu na brak źródłowych materiałów naukowych (np. przyjęte parametry degradacji 
linii kolejowych w pliku….xls) – wymaga to więcej czasu [nawiasem mówiąc przecież są 
opracowania politechnik itp. więc należy z nich skorzystać, po co opracowywać własne 
skomplikowane wzory matematyczne tzn. wyważać otwarte drzwi]. 

Pozytywnie opiniujemy pomysł podziału linii na różne kategorie - zależnie od parametrów 
na poszczególnych odcinkach. 

Zarząd KPK-LK odmawia upublicznienia swoich danych finansowych. 
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